
Vid inomhuspremiären 4 okt i Liljeholmshallen var vi 6 som spelade. Kul att se att även andra 
PRO.are var på plats. Det blev en ganska tuff omställning för oss - eftersom underlaget 
inomhus skiljer sig markant från vår utomhusbana. 

Den 27.9 var vi 8 st som avslutade utomhussäsongen och precis som vanligt - otroligt jämna 
matcher. 

I boulen 20/9, deltog 9 personer i den litet spritsiga höstluften. Väldigt jämna matcher - så vi 
är ju väldigt jämnspelta! 

Måndagen 13.9 spelade 10 personer i solskenet varav en spelade för första gången - hoppas 
det blir flera gånger! 

6.9 var vi 8 st som spelade i det fina vädret. 2 mot 2 med 3 klot var, vilket de flesta 
uppskattade. 

  

 


